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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

Löftaleden Ideell förening bildades våren 2021 

som ett initiativ för att utveckla området kring 

Löftaåns dalgång med omnejd. Vi arbetar för 

att öka möjligheterna till en aktiv livsstil och att 

färdas på ett hållbart och tryggt sätt genom 

dalen för så väl ung som gammal. Vi vill också 

öka tillgängligheten till den unika natur och 

spännande kulturhistoria som präglar trakten. 

Ett av våra fokusområden handlar om att 

anlägga en sammanhängande lågtrafikerad 

gång- och cykelled genom Löftaåns dalgång 

som också binder ihop dalen med både 

Kattegattleden och Hallandsleden så väl som 

omgivande utflyktsmål i närområdet. 

Om



 

Under verksamhetsåret har 
följande möten genomförts av 
styrelsen: 
24 mars styrelsemöte 
22 juni styrelsemöte 

 

8 maj på Snogge  
Hembygdsgård 

Styrelsemöten Årsmöte    

Magnus Falk, Sekreterare 
Lina Boghardt, Kassör 
Birger Löfgren, ordförande 

Styrelsens 
medlemmar 



Föreningen har haft 7 individuella medlemmar och 12 familjemedlemsskap under verksamhetsåret 2022. 
Föreningen är en ideell förening som är religiöst och politiskt obunden, med syfte att erbjuda möjligheter 
för vandring, cykling och rekreation i Löftadalens dalgång (Frillesås och Förlanda församling). 
Målsättningen är också att ge fler personer möjligheter att upptäcka dalgången som är intressant plats 
både ur ett historiskt, kulturellt och naturvårdande perspektiv. Föreningen Löftaleden ansvarar för att 
planera, upprätta, underhålla och utveckla leden som skall löpa genom dalgången. Samverkan med 
övriga föreningar i  Frillesås och Förlanda ses som ett viktig del av föreningens arbete. Aktiviteter kommer 
att anordnas för att främja naturnära upplevelser, en hållbar och bilfri transport och kulturhistoriskt 
intressanta upplevelser i dalgången (ur Stadgar för föreningen Löftaleden Ideell Förening). 

Berättelse 
Vägen, vandring och 
digitala kartor. 
Året började med att anlägga vägen mellan Kärret och 
Stuv. I slutet av januari stod vägen klar och de första 
premiärturerna var möjliga. Vägen går vackert i 
skogskanten och på flera ställen med vacker utsikt.  

Föreningen hade projektet beviljat från LLUH och 
regionen men saknade fortfarande slutligt besked från 
Jordbruksverket. Detta innebar att vägen fick anläggas 

på kredit från Håkan Johansson, som också ledde 
anläggningsarbetet. 

Arbetet med vägen fortsatte genom att detaljplanera 
sträckan från Frillesås kyrka med berörda markägare. En 
stor del av marken ägdes av kyrkan som uppmuntrat 
projektet. Stiftet hade dock annonserat att man skulle 
gå ut med försäljning av marken, vilket gjorde 
äventyrade möjligheterna för cykelvägen.  
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Nästa delsträcka Tennesdalsvägen-Haga projekterades 
att gå genom Oves gård med rejäla L-betongelement 
för att avgränsa gårdens verksamhet och landsvägen.  

I väntan på likviditet för att kunna fortsätta 
anläggningsarbete arrangerade föreningen kultur- och 
naturvandringar.  

Första vandringen gick runt Tjuadals naturreservat. 
Mikael Larsson från Länsstyrelsen berättade om 
reservatet och planerna för området. Kanske får vi snart 
se ekoxar i de ekkomposter som man byggt på några 
ställen. Tänk att vi har ett alldeles eget naturreservat i 
Frillesås! Stort tack även till Kaj Lagerstedt och Rolf 
Gyllensvan från Frillesås fiskevårdsförening som 
berättade om Löftaån. Vi fick veta att man har chans att 
se både lax och öring leka i ån. 

Den andra vandringen var spännande längs med 
Löftaåns vackra dalgång. Tillsammans med Lena 
Berglund, Arkeolog på Länsstyrelsen fick vi ta del av en 
kulturhistorisk resa 10 000 år tillbaka i tiden och fram till 
idag. Vi avslutade i kaffe med historiska föremål i vackra 
Snogge Hembygdsgård. Stort tack till Lena och 
Frillesås-Landa hembygdsförening!  
   
På initiativ av markägare anläggs till sommaren också 
en delsträcka upp i Idala på kredit från Håkan 
Johansson. Det är en kortare sträcka på ett par hundra 
meter för att demonstrera hur det kommer se ut när vi 
gör hela vägen klar.  

Under året etablerade vi ett samarbete med den finska 
startup:en ZoneAtlas (https://zoneatlas.com/) och 

publicerade Löftaledens sträckning med deras verktyg 
på vår hemsida. 

Efter samtal med Idala-Gällinge hembygdsgille blev vi 
intresserade av medeltidsvägen Via Regia, med en 

delsträcka som går från Frillesås kyrka 
via Gällinge till Fjärås. När vi lade in 
denna i den digitala kartan passade 
passade vi även på att prova vårt nya 
samarbete med ZoneAtlas genom att 
digitalisera hela Gällinge kulturstig 
med all dess spännande historia. Länk 

I December summerar vi året med 7 
individuella medlemmar och 12 
familjemedlemsskap. Vår Facebook 
grupp har lockat 240 följare under 
året. Vi hör från Jordbruksverket som 
börjat slut-granska vår ansökan under 
december, vilket är lovande för att få 
första utbetalning av stöd och fortsatt 
arbete under 2023.  
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Bild. Gällinge kulturstig som digital karta.

https://zoneatlas.com/
https://loftaledendemo.maps.zoneatlas.com/gallinge-kulturstig




Berättelse 
milstolpar. 

12 Januari. Möte med mark-

ägare och intresserade i Idala 
h e m b y g d s g å rd d e n 1 2 e 

januari. 8 intresserade och två politiker: 
Fredrik Hansson (C) och Monica Neptun (L) 

31Januari. Sträckan mellan 

Stuv och Kärret blir färdigställd 
som väg för gående, cykel och 

traktor. Även en liten rastplats är anlagd.  

13 Februari. Vandring med 

markägare Frillesås kyrka till 
Oves gård för att projektera 

denna sträcka.  

16 Februari. Planeringsmöte 

med leader halland.                            

12 Mars. Den digitala kart-

tjänsten zoneatlas.com börjar 
ett samarbete med oss och vår 

kartprocess. Vi blir en pilot i deras nya 
plattform och vi utvecklar varandra lite på 
båda sidor.  
                            

24 Mars. Styrelsemöte 

                            

08 Maj. Informationsmöte för 

medlemmar och intresserade 
på Snogge Hembygdsgård.  

16 deltagare medverkade. Vårt årsmöte 
genomfördes samma kväll.   

09 Maj. Dialoger med fören-

ingens bank Ekobanken kring 
upprättande av kredit för att 

täcka likviditetskraven på projektfinans-
ieringen från LLUH.  
                            

13 Maj. En första delsträcka 

längs Helsjövägen mellan Idala 
och Löftaån anläggs.  

                            

22 Juni. Styrelsemöte.  

                            

29 Juni. Naturvandring med 

guide från Länsstyrelsen i 
naturreservatet Tjuadal norr 

om Frillesås kyrka. Representant från 
fiskevårdsföreningen medverkade och ett 
20-tal deltagare kom. 
Samma dag blev vi intervjuade av en 
filmare på uppdrag av LLUH till en 
dokumentation av olika projekt.  

13 Juni. Avstämning med LLUH 

om kompletteringar och sista 
budgeten till Jordbruksverket.                      

28 Augusti . Kul turmi l jö-

vandring mellan Snogge 
Hembygdsgård och till Kung 

Frilles grav och åter längs landsvägen. 
Avslutades med en fika och samtal i 
hembygdsgården. Det deltog 17 personer.  
                            

15 December. Vi summerar 

å re t med 7 ind iv idue l la 
medlemmar och 12 familje-

medlemsskap. Vår Facebook grupp har 
lockat 240 följare under året. Vi hör av 
Jordbruksverket som börjat slut-granska 
vår ansökan under december, vilket är 
lovande för att få första utbetalning av 
stöd. 

24 Maj. Gällinge kulturstig 

läggs in i digitala kartan (Länk) 
efter dialog med Idala-

Gällinge hembygdsgille. 

https://loftaledendemo.maps.zoneatlas.com/gallinge-kulturstig


Slättaråsbacken 21 
439 63 Frillesås 

Sverige 
loftaleden@gmail.com 

www.loftaleden.se 

Löftaleden ideell 
förening 
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